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ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 

Βασίλης Κεγκέρογλου 

Βουλευτής Ν. Ηρακλείου 

 
ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

ΠΡΟΣ ΤΟΝ ΥΠΟΥΡΓΟ: -Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων,κ.Γ.Γεωργαντά 
  
ΘΕΜΑ: «Διασφάλιση συμμετοχής αλλά και ομαλή συνέχιση της λειτουργίας των 

ΚΥΔ για την νέα προγραμματική περίοδο προς όφελος του παραγωγού». 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Ερωτηματικά και αντιδράσεις έχει προκαλέσει η πρόσκληση του ΟΠΕΚΕΠΕ για την 
πιστοποίηση των ΚΥΔ στο πλαίσιο του ΟΣΔΕ για την νέα προγραμματική περίοδο 
και συγκεκριμένα  για τα έτη 2022-2027, αφενός μεν γιατί όπως καταγγέλλεται 
έλαβε χώρα χωρίς την πραγματοποίηση καμίας δημόσιας διαβούλευσης με τους 
εμπλεκόμενους φορείς ενώ οι προϋποθέσεις που τίθενται δεν στοχεύουν στην 
ποιοτική αναβάθμιση των υπηρεσιών που προσφέρονται προς τους αγρότες αλλά 
στην συρρίκνωση του αριθμού των υπαρχόντων ΚΥΔ. 
Οι αυστηρότερες προϋποθέσεις που τίθενται  και το κόστος που απαιτείται για 
αυτές οδηγούν εκ των πραγμάτων στον αφανισμό των περισσοτέρων από τις μικρές 
γεωτεχνικές επιχειρήσεις που ήδη δραστηριοποιούνται στον κλάδο, ενώ η 
ολιγοήμερη δυνατότητα συμμετοχής έως και 04-03-22 δεν επιτρέπει σε πολλούς 
που επιθυμούν να συμμετέχουν. 
Επειδή η δυνατότητα μεγάλου αριθμού επιχειρήσεων, όπως ίσχυε μέχρι σήμερα, 
συνέβαλλε τόσο στην μείωση του κόστους ενεργοποίησης για τον παραγωγό όσο 
και στην αναβάθμιση της προσφερόμενη υπηρεσίας. 
Επειδή  το Γεωτεχνικό Επιμελητήριο Ελλάδος συγκάλεσε έκτακτο Διοικητικό 
Συμβούλιο, εκφράζοντας την έντονη διαμαρτυρία του και ζητά από την πολιτική 
ηγεσία του Υπουργείου Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων να ανακαλέσει άμεσα 
αυτή την απαράδεκτη από κάθε άποψη πρόσκληση, 
Επειδή αυτό που λείπει είναι οι δίκαιοι κανόνες και η διαφάνεια στη διαχείριση του 
όλου συστήματος των επιδοτήσεων και όχι η γραφειοκρατικοποίηση και τα 
προσκόμματα στην λειτουργία των ΚΥΔ 
Επειδή πρέπει να διασφαλιστεί και η συνέχιση της απασχόλησης των εργαζομένων 
που έχουν μια σημαντική εμπειρία 
 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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Ερωτάσθε κε. Υπουργέ: 
-Θα προχωρήσετε, έστω και τώρα  σε διαβούλευση με τους εμπλεκόμενους φορείς 
προκειμένου να βελτιωθούν με συναινετικό τρόπο οι όροι της πρόσκλησης για τους 
παραγωγούς, τα ΚΥΔ και τους εργαζομένους τους; 
-Προτίθεστε και με ποιο τρόπο να διασφαλίσετε τόσο την  συμμετοχή όσο και την 
ομαλή συνέχιση της λειτουργίας των ΚΥΔ,  για την νέα προγραμματική περίοδο 
προς όφελος του παραγωγού;  

 
Ο ερωτών Βουλευτής 

 
 

Βασίλης Κεγκέρογλου                                                                              




